
PLENÁRNE ZASADNUTIE 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V ŽAŠKOVE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 
 

z plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
dňa 14. apríla 2011  o 16,00 hodine 

v klube kultúrneho domu  v  ŽAŠKOVE 
 



                Obec    Ž A Š K O V,    Obecný    úrad 
 

Z á p i s n i c a 
 

z plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žaškove, konaného  
dňa 14. apríla o 16,00 hodine v klube kultúrneho domu v Žaškove 

 
 
Prítomní:   poslanci OZ podľa  priloženej prezenčnej listiny 
    
Ďalší prítomní:   podľa  priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie 
 
 Starosta obce Milan Pavlovčík otvoril plenárne zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že plenárne zasadnutie bolo zvolané v zmysle 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov.  
 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie programu zasadnutia 
 

Starosta obce súčasne potvrdil, že plenárne zasadnutie je uznášaniaschopné, prítomní boli 
ôsmi poslanci OZ, pp. Marián Lang bol ospravedlnený. 
 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia OZ a ten bol následne schválený 
všetkými prítomnými poslancami OZ v takomto znení: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Kontrola plnenia uznesenia 
6. Rôzne 
7. Návrh a schválenie uznesenia 
8. Záver 

 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Písaním zápisnice poveril starosta pracovníčku obecného úradu Annu Repkovú.  Za 
overovateľov zápisnice starosta  určil  pp. Emil Kurnota a pp. Miroslav Záň  
 
4. Voľba návrhovej komisie 
 
 Starosta obce navrhol plenárnemu zasadnutiu OZ členov pre prípravu a návrh na 
uznesenie nasledovných poslancov: pp. Vladimír Farko - predseda návrhovej komisie, pp. 
Milan Mikuš  a pp. Darina Balleková – členovia návrhovej komisie.  
Návrh bol jednohlasne schválený všetkými prítomnými poslancami. 
 
 
  



5. Kontrola plnenia uznesenia 
  
 Správu o plnení uznesenia č. 5 zo dňa 3.3.2011; č. 4 zo dňa 3.2.2011; č. 3 zo dňa 
13.01.2011 v bode C predložil zástupca starostu obce pp. Ivan Dzúrik: 
uzn. č. 3: C7 splnené 
  C8 splnené 
  C9 splnené 
  C10 splnené 
uzn. č. 4: C5 trvá (do 31.10.2011) 
  C9 trvá (do 31.5.2011) 
  C13 splnené 
uzn. č. 5: C1 trvá    (do 30.9.2011) 
  C2 trvá (do 30.4.2011) 
  C3 splnené 
  C4 splnené 
  C5 splnené 
  C6 splnené 
  C7 splnené 
  C8 splnené 
 
6. Rôzne 
 
 (a) Starosta informoval poslancov OZ a prítomných o: 
 
- o vyúčtovaní dohody uzavretej  so združením Čírenie talentov k vydaniu dvojCD - 
Žaškovská svadba a zároveň vyzval prítomného p. Mgr. Vajduláka  a p. Jaroslava 
Zápotočného o podanie vysvetlenia: 
 Mgr. Leonard Vajdulák, poverený zastupovaním združenia vysvetlil, čo všetko 
obnášalo spracovanie a vydanie tohto „unikátneho diela“, v ktorom sú zachytené tradície 
našej obce a jej obyvateľov. Zmluva mala byť naplnená do konca r. 2006, ale z rôznych 
okolností aj zdravotných dôvodov sa tento termín  vydania dvojCD posunul až do r. 2010. 
Bolo vydaných celkom 1000 ks dvojCD, podľa Dohody pripadá podiel Obci Žaškov 11,47 % 
zisku. Poslanci schválili, že uvedený podiel na  zisku prepočítaný na 115 ks dvojCD – 
Žaškovská svadba, odovzdá združenie Čírenie talentov Obci Žaškov na reprezentatívne účely, 
namiesto finančného vyrovnania. Poslanci zároveň konštatovali, že je potrebné viesť presnú 
evidenciu, komu boli CD poskytnuté. Zároveň uložili Obecnému úradu vypracovať dodatok 
k Dohode o poskytnutí finančných prostriedkov do 21.4.2011, o materiálovom vyrovnaní 
podielu na zisku. 

 
Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 
 

- pp. Chmara sa informoval o predaji CD Žaškovská svadba –vysvetlenie podal. p. 
Zápotočný, 

- riaditeľ ZŠ s MŠ – Mgr. Jonák tiež chce uvedené CD použiť ako prezenty pri 40-
výročí založenia budovy ZŠ. 

 
 



- o stretnutí majiteľov chát v Dierovej, ktoré sa uskutočnilo 18.3.2011: na uvedenom 
stretnutí sa nepodarilo nájsť žiadne spoločné riešenie vzniknutého problému, kým sa 
nevyriešia majetkoprávne spory majiteľov RZ Bystrička s.r.o., uvedený problém je 
neriešiteľný. Chatári podali návrh, že  prispejú na opravu lavice, ale jeden z majiteľov 
Bystričky, chce celé rekreačné zariadenie odpredať za sumu cca 50,000 eur a nesúhlasí 
s investíciou do lavice. P. starosta zároveň poznamenal, že bude treba nájsť novú variantu 
na trasu Žaškovského minimaratónu. 

 
- o vysporiadaní miestnych komunikácií, ktoré sú majetkom obce a ktoré sú 

nevysporiadané, medzi najproblematickejšie ulice patria Roveň, Majdovská, Pusté. Pp. 
Kurnota konštatoval, že najskôr bude treba riešiť ulice najkritickejšie – z ktorých sa 
zosýpa štrk. P. starosta informoval, že sa má uskutočniť verejný hovor ohľadom 
kanalizácie, po uvedenom hovore sa ďalej dohodne postup asfaltovania  a stanovia sa 
kritériá postupu 

 
- predložil jednotlivé ponuky na výkopové práce a dopravu. Vo všetkých ponukách boli 

stanovené ceny na 1 hod. práce. Výkopové  práce poslanci navrhli dohodnúť s p. Zaťkom 
a v prípade jeho neprítomnosti s p. Vrábľom. Na výkopové práce jednoznačne odporučili 
p. Zaťku. 
- nákladné auto LIAZ  je pred STK, treba zakúpiť gumy; poslanci rozhodli o využívaní    
  nákladného auta len pre obecné účely: 
 

  Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 
 

- zároveň poslanci rozhodli o odpredaji Bielorusa za šrotovú cenu: 
 

  Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 
 

- o oddychovej zóne pre občanov, poslanci sa zhodli na priestore pri rieke Orava, p. starosta 
informoval, že pozemok je vo vlastníctve SPF, v prípade odpredaja je cena 5,-€/1m2, ale 
odpredaj je podmienený len v prípade vydania územného rozhodnutia.  
Je možnosť aj prenájmu - cena 0,10 €/1 m2/ 1 rok. Pp. Farko konštatoval, že je ešte potrebné 
preveriť delimitačné protokoly z r. 1992 ohľadom tejto lokality, či uvedený protokol týmto 
spôsobom nemal prejsť na LV obce. Poslanci navrhli dohodnúť predkupné právo na pozemok 
a odkúpiť len priestor pod altánok. 
 - pri téme vytvorenia oddychovej zóny sa rozvinula diskusia o prevádzkovaní lyžiarskeho 
vleku v Tepeli. Z vyjadrení viacerých poslancov aj starostu obce vyplynulo, že prevádzka 
vleku nie je veľmi bezpečná a z tohto dôvodu poslanci navrhli  vlek demontovať, motor  
ponúknuť na odpredaj a nepotrebné železo odovzdať do zberných surovín v termíne do konca 
júla 2011. 
  
- o vykonanej kontrole okresného prokurátora –  VZN o držaní  psov, poplatky a evidencia 

psov  



 
- o ponuke spracovania územného plánu obce – Ing. arch. Monika Callová (predbežná suma 

17 600,- €). Pp. Farko sa vyjadril, že by bolo dobré, keby bol územný plán obce 
spracovaný, nakoľko vo viacerých žiadostiach o dotácie je územný plán potrebný, treba 
zistiť, či je obec zahrnutá v rozvojovej oblasti v územnom pláne VÚC.  

- o prijatí dvoch pracovníkov na dotáciu z ÚPSVaR podľa § 50i – p. Čierny Milan a Pavol 
Strapec na dobu určitú do 31.12.2011 – ich mzda bude dotovaná z ÚPSVaR. Starosta obce 
informoval poslancov OZ, že uvažuje aj o prijatí  pracovníkov na základe § 50j zák. č. 
5/2004 Z.z. o službách zamestnanosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov (na vykonávanie protipovodňových opatrení). V tomto prípade  by 
bola mzda hradená 95% z ÚPSVaR a 5% z Povodia Váhu. 

 
- o Spoločnom školskom úrade – pracovník z tohto úradu odišiel do predčasného star. 

dôchodku, doteraz Obec nefinancovala nič na SŠÚ, ale teraz bude musieť prispieť na 
odchodné spomenutého pracovníka. Odchodné je prepočítané na žiaka  - t.j. 241,68 € za 
Obec Žaškov. SŠÚ využíva ZŠ a preto bolo dohodnuté, že uvedenú sumu preplatí ZŠ. 

 
- p. starosta vyzval poslancov na doriešenie problematiky stočného na IBV a zároveň 

vyjadrenie sa k žiadosti č. 164/2011 p. Ľubomíra Migu: poslanci OZ schválili poplatok za 
stočné vo výške 20% z vodného od 1.1.2011 vrátane spotreby od posledného vyúčtovania 
a za uplynulý rok 2010 si občania doplatia stočné vo výške 50%  z vodného za 
spotrebované množstvo. 

 
Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 

  
      - žiadosť č. 164/2011 p. Ľubomíra Migu o odpustenie poplatkov za ČOV tak, ako mal 
         dohodu s Obcou pri spúšťaní čističky do prevádzky poslanci schválili:  
 

Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 
 

- starosta obce informoval poslancov o jednaní NATURA 2000, ktoré sa týka návrhu na 
vyhlásenie chráneného územia ŠÍP“ : schválenie je v horizonte 5-6 rokov, zatiaľ išlo len 
o návrh; lokalita Dierová je z tohto územia vynechaná 
 
(b)Starosta vyzval poslancov, aby predložili svoje návrhy a pripomienky: 
 
Pp. Emil Kurnota – predniesol Správu zo zasadnutie komisie na riešenie situácie s budovou 
materskej školy. Členovia komisie sa zhodli, že už sa budú zaoberať len štyrmi dohodnutými 
variantmi výstavby, resp. rekonštrukcie priestorov pre materskú školu. Poslancov OZ vyzval, 
aby sa vyjadrili k uvedeným variantom a ďalej budú viesť diskusiu za a proti; taktiež ich 
vyzval na rôzne podnety a návrhy, ktorých by ďalej vychádzali. Zápisnica zo zasadnutia 
komisie tvorí prílohu tejto zápisnice. 



- Pp. Kurnota ďalej navrhol vyberať zálohu za prenájom sály pri podávaní žiadosti o 
prenájom na Obecnom úrade a v prípade zrušenia akcie menej ako 10 dní pred uskutočnením, 
uvedená záloha zostáva v prospech obce. Výška zálohy bude doriešená na nasledujúcom 
zasadnutí OZ. 
- predniesol, že komisia sa zhodla na uzamykaní areálu ZŠ z dôvodu zabránenia vandalizmu 
a ochrany obecného majetku. Brána by mala byť na konci evanjelického kostola a v priestore 
pri evanjelickom kostole – vedľa prístupovej cesty ku školskému areálu  by sa vybudovalo 
parkovisko. 
 
Pp. Ivan Dzúrik – sa informoval na vyberanie miestnych daní a poplatkov, a pri splnení 
uznesenia C7 / sledovanie koryta potoka Žaškovec uviedol, že koryto potoka je potrebné 
sledovať aj naďalej. 
 
Pp. Darina Balleková – návrhy na zlepšenie potrieb a života občanov už podala na 
predchádzajúcom zasadnutí, vyjadrila sa k web stránke základnej školy, že stránka sa 
postupne spúšťa, pp. Farko  navrhol na pravidelnejšie aktualizovanie informácií uvedenej 
stránky a dopracovanie základných informácií, čo poslanci uložili riaditeľovi ZŠ s MŠ. 
- pozitívne reagovala na kladenie vencov – poznamenala, že na webe sa nachádza aj pekná 
fotodokumentácia  
- na základe zasadnutia Rady školy predniesla správu o odbornosti pedagogických 
zamestnancov základnej školy s materskou školou v Žaškove, ktorú jej spracoval riaditeľ. 
Niektoré predmety sa učia neodborne, takáto situácia je nielen v Žaškove, na malých školách 
je ťažké dosiahnuť 100% odbornosť. Uviedla, že riaditeľ na zasadnutí Rady školy informoval 
o prijatí odborného učiteľa prírodovedných predmetov. Odbornosť bude Rada školy sledovať 
ďalej – táto informácia je ku koncu šk. roku a znovu sa odbornosť porovná na zač. šk. roku 
2011/2012. 
- uviedla, že v areáli sa robí ZŠ sa robí veľký neporiadok, výtržnosti a uvedené skutky nečinia 
žiaci ZŠ  
 
Pp. Anton Nemček -  predniesol správu o zasadnutí dočasnej komisie na webovú stránku obce. 
Poslancom predložil grafy a štatistiku o návštevnosti oficiálnej obecnej stránky, taktiež ich 
informoval o úpravách, ktoré na stránke prebehli.  
- informoval sa na zverejňovanie zmlúv, faktúr a objednávok v zmysle novely zákona 
o slobodnom prístupe k informáciám 
-  informoval sa na lampu pri ČOV na IBV 
- informoval sa na cestu smerom od katolíckeho kostola – odpovedal p. starosta: uvedenú 
situáciu už riešil so zástupcami Správy ciest, boli  už aj na obhliadke a konštatovali, že 
v prvom rade musia rekonštruovať cesty 1. triedy 
- poukázal na potrebu očistenia krajníc od posypového materiálu od mosta cez Oravu smerom 
do Párnice 
- na základe zasadnutia Rady školy a informácií pp. Ballekovej poznamenal, že treba aj 
riaditeľovi ZŠ  uložiť určité úlohy. Pp. Nemček pochválil interiér budovy ZŠ, ale navrhol, že 
by bolo dobré natrieť zábradlie na schodisku  - kazí celkový pekný dojem. Zároveň sa 
informoval na výmenu vchodových dverí na budove telocvične. 
 
Pp. Peter Chmara – informoval sa na elektrický kábel, kedy sa prekope cez potok, 
- ďalej sa informoval na bunku v areáli starej materskej školy – kedy bude zlikvidovaná 

a navrhol upraviť okolie objektu starej MŠ. 
 
Pp. Miroslav Záň – informoval sa na vývoz veľkoobjemových kontajnerov 



- poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili pietnej spomienky kladenia venca pri pomníku 
Padlých hrdinov v II. svetovej vojne. 
 
7. Návrh a schválenie uznesenia 
 
UZNESENIE Č. 6 
 
zo šiesteho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14. apríla  2011. 

Uznesenie č. 6 bolo jednohlasne schválené. 
 
Za 8 :  Ivan Dzúrik, Miroslav Záň, Darina Balleková, Emil Kurnota,  
  Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0:  
Neprítomný 1: Marián Lang 

   
 
 
8. Záver 
 
 Nakoľko program rokovania OZ bol  vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným za účasť a plenárne zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
       Overovali: 
 
       pp. Emil Kurnota 
 
 
       pp. Miroslav Záň 
 
 
 
       Zapísala: Anna Repková  
 
 
 
 
 
Milan Pavlovčík 
  starosta obce  


